
Referat 25-09-2023 
Lokation: AS.02 
Tidspunkt: 14:30 

Beslutningspunkter markeres med grøn tekst 

Valg af referent 
Referant: Rasmus Kvejborg 

Tilstede på mødet:  Christina Søgaard Jensen, Søren, Emmilie, Simon, ida, Målin, Rasmus, Alexander. Mikkel 
kom også med online. Marc fra ØKIT 

Opfølgning fra forrige møde: 

Kapsejlads 
Ida har haft møder og præsenteret det for turorerne. 21 viser interesse og planlægger et møde i slut 
oktober. Det lyder til at der er noget opbakning til det.  

 

Christina Søgaard Jensen om Canvas (digital læringskoordinator) 
Update om canvas.  

Canvas har tidligere været en rodebutik. Lærerne har brugt det på forskellige måder.  

Derfor vil hun gerne have feedback på, om det er ramt plet nu. 

Der snakkes om, hvordan de kan få kvalitativ feedback ude fra klasserne. Forslag om ”padlet”, at klasserne 
bruger lidt tid i timen på at svare på det. 

Action: Christina laver en ensartet Padlet med søjler og sender til Emmilie som vi kan tage med ud i 
klasserne (én klasse pr kompetencecenter) og derefter sender retur til Christina.  

Marc fra ØKIT (mulighed for oprettelse af hovedforening) 
- Forslag om at støtte men selv stå for at drive en forening. 
- Forslag om, at man har nogle, der er ”verdensmestre” i at starte foreninger. Sådan at gode ideer og 

initiativer ikke drukner i administration omkring at skulle oprette en forening.  

Det snakkes mest om ”model 2” som er at lave en hovedforening hvor der kan kobles underforeninger på. 
Her vil det være foreningen, som går ud og tager nogle initiativer.  

Der snakkes om at bruge Happenings (en event/ticketmaster app) til administration. 

Action: Alexander laver noget research på det juridiske og tager fat i Søren. Marc sender et skriv til 
Alexander om de 2 modeller. 

Der bliver også lige lavet en føler til læse gang.  



Mangel på cykelskure 
 
Action: hør facility om der er tænkt cykelparkering med overdækning ind i den nye bygning. (Emmilie) 

Nyt medlem til DESO 
Mikkel er snart færdig.  
DESO = fælles organisation for erhvervsakademier i Danmark.  

Der snakkes om rekruttering til akademirådet generelt.  

Forslag til rekruttering af nye mednemmer: 

- : infoskærm: kom med til næste møde ?  
- Fordele, hygge, rabatter, comedy, musik i byen, biografture. 

Action :  

infoskærm: kom med til næste møde (Søren) ? 

Søren snakker med HK 

Alexander snakker med Rekom 

Ida snakker med Max? i forhold til Train og nogle rabatter på koncertbilletter. 

 

Næste møde 
Tirsdag d. 7. November i lokale CS26 kl 14.30. 

Eventuelt 
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